



通告

已報考原定於 2020 年 3 月 17 日舉行的地產代理資格考試的考生，會獲安排應考將於 **2020 年 6 月 1 日 (星期一) 晚上六時三十分**舉行的地產代理資格考試或 **2020 年 10 月 7 日 (星期三) 晚上六時三十分**舉行的地產代理資格考試。詳情會以手機短訊 (SMS) 知會個別考生。如考生在 **2020 年 5 月 8 日**仍未收到以 SMS 方式發出有關被分派到的應考場次通知，請發電郵至 cpdc@vtc.edu.hk 或致電 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478 與高峰進修學院考試中心聯絡。

地產代理監管局
2020 年 4 月 17 日

NOTICE

Candidates registered for the Estate Agents Qualifying Examination (EAQE) scheduled for 17 March 2020 will be arranged to attend the EAQE to be held on **1 June 2020 (Monday) at 6:30 p.m.** or the EAQE to be held on **7 October 2020 (Wednesday) at 6:30 p.m.** Details of examination arrangements will be sent to individual candidates via mobile phone text message (SMS). Candidates should contact PEAK Examination Centre (Email: cpdc@vtc.edu.hk or Tel: 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478) if the notification regarding their allocated examination session is not received via SMS by **8 May 2020**.

Estate Agents Authority
17 April 2020